
Kolegium děkana FUD UJEP
18. 12. 2018

Přítomni: doc. Mgr. A. P. Mrkus; doc. Mgr. M. Thelenová; Mgr. M. Matoušek; doc. ak.  mal. 
V. Švec; prof. Mgr. Michal Koleček; Ph.D.doc. Mgr. Z. Kolečková, Ph.D.; prof. ak. 
arch.  J.  Fišer; Mgr. MgA. J.  Krtička, Ph.D.; PhDr. J. Polanecký, Ph.D.; Ph.D.; doc. 
PhDr. T. Pavlíček, MgA. Jan Hora, Ph.D.; MgA. M. Lišková,

Omluveni: prof. ak. mal.  K. Míšek

Program: 
1. Plnění úkolů 
2. Čerpání rozpočtu FUD v roce 2018 
3. Informace z kolegia rektora UJEP 
4. Informace z kolegií prorektorů 
5. Různé

______________________________________________________________________________

1. PLNĚNÍ ÚKOLŮ
P. Mrkus
1.1 Byly schváleny dva projekty fakulty v rámci programu Restart – rekonstrukce budovy 
DUUL a podpora reakreditace bak. studia.
1.2 Reakreditace magisterských studijních oborů – Obdrželi jsme pozitivní vyjádření komise.
1.3 Z projektu MOPR nakoupila fakulta technické vybavení. Příklady nákupů: kompletní obnova 
fotografického workshopu /KFO/, 12x pracovní stanice iMac /KVK/ - plán vytvoření učebny Apple, 
nově zřizované pracoviště pro práci s prostorovým zvukem a virtuální realitou /KEO/, 3D tiskárny /
KDE, KVP/, vybavení keramické dílny.
1.4 Tajemník M. Matoušek informuje o plánované rekonstrukci foyer v budově FUD. Firma je 
vybrána (Studio Jelínek), čeká se na upřesnění termínu začátku stavby.

2. ČERPÁNÍ ROZPOČTU FUD V ROCE 2018

M. Matoušek
2. 1 Tajemník M. Matoušek: informuje o aktuálních fin. rezervách v čerpání rozpočtu - zhruba 1 
mil Kč, očkává se ale, že dojde k doplacení výdajů za akce spojené k oslavám 25 let FUD a že se 
k únorové uzávěrce budeme pohybovat v mínusu odhadem 1,5 mil Kč. Tento shodek se v tomto 
případě vyrovná z Fondu provozních prostředků. 
2. 2 Tajemník M. Matoušek informuje o rozpočtech jednotlivých ateliérů, k nahlédnutí přikládá 
podrobný seznam.   
2. 3 At. Photography se díky smernici děkana 2/2018 dostal do plusu díky studentům z progra-
mu Erasmus+
2. 4 V plusových položkách se také pohybuje Sítotisková dílna, ateliér Grafický design 1, ateliér 
Design interiéru.
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2. 5 Tajemník M. Matoušek informuje o jednom z bodů z kolegia rektora, který nařizuje přeroz-
dělení peněz z Fondu provozních prostředků na jednotlivé fakulty. (M. Koleček se dotazuje na pod-
robnější mechanismus přerozdělení - není známo)
2. 6 Uzávěrka čerpání rozpočtu 30. 11. 2018 - toto datum musí být uvedeno jako nejzazší mož-
né datum zdanitelného plnění na fakturách (nákupy za vyšší částky)
2. 7 Děkan P. Mrkus informuje o změně platových tarifů, které jsou dány ze zákona. Platnost 
těchto nových tarifů je od ledna 2019. Navýšení o cca 1,9 mil Kč.
2. 8. Tajemník M. Matoušek informuje o dalších krocích v projektu MOPR

3. INFORMACE Z KOLEGIA REKTORA UJEP

3. 1 Děkan P. Mrkus informuje o zvolení rektora - znovuzvolení stávajícího rektora doc. RNDr. 
Martina Baleje, Ph.D. 
3. 2 Stavba budovy CPTO pokračuje. Plánovaná dostavba prosinec 2019.
3. 3 Děkan inforumuje o projektu SMART, který se zabývá vývojem autonomních automobilů.
3. 4 Žádost o Podporu mladých vědeckých pracovníků – “Postdoků” podal Marian Beneš. M. 
Koleček vznáší dotaz ohledně plnění výstupů v rámci úvazku - nutno vést diskuzi s rektorátem, co 
se stane v případě neúspěšného habilitačního řízení.
3. 5 Otevřena nová výzva IP - Podpora zapojení zahraničních odborníků. Podrobnější podmínky 
budou známy v lednu 2019.

4. INFORMACE Z KOLEGIÍ PROREKTORŮ UJEP

M. Thelenová
4. 1 Informuje o získání pěti programových akreditací na UJEP, z toho tři z nich patří FUD.
4. 2 Byla vyhlášena témata klauzurních prací jednotlivých ateliérů. M. Thelenová požaduje za-
slání seznamu studentů, kteří budou v tomto semestru práce obhajovat.
4. 3 Zimní sklizeň - klauzury ZS proběhnou v termínu 5.-7. 2. 2019 výstava klauzur pak potrvá 
od 7.-9. 2. 2019. O program a organizaci je zodpovědná Adéla Machová (se studenty kurátorských 
studií), Martina Lišková a Eva Mráziková. 
4. 4 M. Thelenová žádá kolegium o zaslání návrhů na externí členy klauzurních komisí. Zvací 
dopisy se budou odesílat na začátku ledna.
4. 5 Přijímací řízení do bakalářského studia proběhne 12.-14. 2. 2019
4. 6 Přihlášky ke studiu do bakalářského studia do 16. 1. - plánované prodloužení do 28.1.
4. 7 M. Thelenová žádá vedoucí kateder o sdělení informace studentům, kteří budou v letošním 
roce obhajovat bakalářské a diplomové práce, aby kontaktovali své konzultanty. 
4. 8 Na cenách rektora byli oceněni zaměstnanci a studenti FUD - Zdena Kolečková, Iva Pola-
necká, Karim Tarakji, Bára Míčková, Štěpán Kovář, Alexandra Naušová, Simona Patelisová, Mar-
cela Šilhánová a Lukáš Pippinger.
4. 9 Den otevřených dveří UJEP proběhne 30. 1. Na FUD bude tento DOD zaměřený na magis-
terské studium. M. Thelenová žádá vedoucí at., aby byli v ateliérech přítomni. Otevírací doba 
11-14h.
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M. Koleček
4. 10 M. Koleček informuje o projektu CRP - vysokoškolské evaluace. Část projektu proběhla na 
FUD v prosinci 2018. Byly rozdány evaluační dotazníky studentům bak., mag. i doktorského stu-
dia, proběhla i osobní schůzka s komisaři evaluace - František Kowolowski, Ladislav Čarný. Pro-
jektu CRP se zúčastnili všechny umělecké fakulty v ČR. 15. 1. proběhne prezentace projektu na 
rektorátu UJEP.

5. RŮZNÉ

P. Mrkus
5. 1 Za rok 2018 se nám podařilo získat řadu ocenění - Designblok, Národní cena za studentský 
design, Ceny rektora, 3D Audio Production Competition, CENA LUDWIGA MOSERA 2018 
SKLÁRNY MOSER A.S. KARLOVY VARY, Cena profesora Jindřicha Halabaly, POKOJE, Designér 
roku 2018
5. 2 Děkan P. Mrkus děkuje za organizaci a průběh akcí spojené s oslavami 25 let založení fa-
kulty (Mo(nu)mentální topografie, Slavnostní zasedání AO)
5. 3 V roce 2019 FUD plánuje projekt k oslavám 30. let od Sametové revoluce
5. 4 V roce 2019 začne rekonstrukce budovy DUUL
5. 5 V lednu 2019 začne příprava katalogu k projektu Mo(nu)mentální topografie 

M. Koleček
5. 6 RUV - v roce 2018 proběhla řada aktivit ze stran zaměstanců i studentů, můžeme očekávat 
vyšší bodové ohodnocení.
5. 7 M. Koleček žádá o důsledné vyplnění tabulek RUV. Dodává, že za studenty musí tabulky 
vyplnit pedagog.
5. 8 Dokumentaci výstav projektu Mo(nu)mentální topografie prováděl tým Jiřího Dvořáka a 
Martin Polák

T. Pavlíček
5. 9 Za kandidáta na jmenování děkanem FUD byl zvolen stávající děkan Pavel Mrkus
5. 10 Proběhly volby AS, listina zveřejněna na webu fakulty. 9. 1. 2019 svolán nově zvolený senát
5. 11 Jan Krtička oznámil odchod z AS z důvodu časové náročnosti. Je třeba zvolit nového zá-
stupce.

M. Matoušek 
5. 12 Informuje o novém nařízení v systému IMIS při každé objednávce, která bude za FUD pro-
vedena
5. 13 Štěpán Novák v tuto chvíli připravuje podrobný manuál, jak s tímto systémem zacházet. 
Finální verze bude rozeslána všem zaměstnancům. 
5. 14 Přihlašovací údaje do systému IMIS zařizuje Štěpán Novák

V. Švec
5. 15 Komentuje průběh plnění dohody o poskytnutí prostoru pro novou učebnu s počítači MAC 
pro KVK - není spokojen s realizací a komunikací ze strany Katedry vizuální komunikace v rámci 
budování počítačové učebny.
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PŘÍŠTÍ KOLEGIUM DĚKANA SE USKUTEČNÍ V ÚTERÝ 22. 1. 2019 V 10:00 V ZASEDACÍ 
MÍSTNOSTI DĚKANÁTU Č. 234

Zapsala: M. Lišková
Schválil: P. Mrkus
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